

長庚科技大學護理學院

2025 展望未來—融合科技、健康照護與教育國際研討會

Chang Gung University of Science and Technology
2025 International Conference on Imagining the Future: The Convergence
of Technology, Healthcare, and Education (THE)

一、舉辦目的：為促進護理教育領域的學術交流與知識分享，我校 長庚科技大學護理學院謹訂於 2025 年 9 月 26-27 日(星期五、六)舉辦「2025 展望未來—融合科技、健康照護與教育國際研討會」，期匯集國際專家學者，共同探討當前護理教育的挑戰與前景，將透過專題演講與論文發表，雙重促進學術對話與實務經驗交流，以推動護理教育的創新與發展。

To foster academic exchange and knowledge sharing in the field of nursing education, the College of Nursing at Chang Gung University of Science and Technology will host the *2025 International Conference on Imagining the Future: The Convergence of Technology, Healthcare, and Education (THE)* on September 26–27, 2025 (Fri. & Sat.). This conference aims to bring together international experts and scholars to explore current challenges and future directions in nursing education. Through keynote speeches and paper presentations, we seek to foster academic dialogue and facilitate the exchange of practical experiences, driving innovation and advancement in nursing and healthcare education.

二、主辦單位：長庚科技大學護理學院。

College of Nursing, Chang Gung University of Science and Technology.

協辦單位：台灣護理學會、桃園市護理師護士公會等護理專業團體與長庚紀念醫院護理部共同協辦。

Co-organizers: Taiwan Nurses Association, Taoyuan City Nurses Association, other professional nursing organizations, and the Nursing Department of Chang Gung Memorial Hospital.

三、研討會時間：2025 年 09 月 26 日及 27 日（星期五、六）。

September 26–27, 2025 (Fri. & Sat.).

四、研討會地點：本校國際會議廳(桃園市龜山區文化一路 261 號)。

International Conference Hall, Chang Gung University of Science and Technology. (No. 261, Wenhua 1st Rd., Guishan District, Taoyuan City, Taiwan).

五、報名方式：線上報名及線上投稿，報名費請詳見網站公佈資訊。

Online registration and submission. Please refer to the official website for details on

registration fees.

六、投稿須知：稿件類別為摘要論文，採用英文撰寫，可接受原創研究或系統性文獻探討，內容須包含標題(20 個字以內)、背景、目的、方法、結果、結論及關鍵字(3-5 組)，篇幅限 500 字以內。

- Submissions must be in the form of an abstract written in English.
- Original research and systematic reviews are accepted.
- The abstract should include the following sections: Title (within 20 words), Background, Objectives, Methods, Results, Conclusion, and Keywords (3 - 5 terms).
- The total word count must not exceed 500 words.

七、審核入選者將於研討會上進行海報或口頭報告，以全英文發表研究成果。Accepted submissions will be presented as poster or oral presentations during the conference, with all presentations conducted in English.

八、重要時程：

(一)報名時間 Submission & Registration:

項目 Categories	報名方式 Submission & Registration	截止日期 Deadline
摘要投稿 Abstract Submission	請先 線上註冊 ，再登入到 作者區 選擇 我要投稿 新增編輯後，再於分類選取投稿類別。Please register online first, then log in to the Author section and select " Submit Here ". After adding your submission, choose the appropriate submission category.	05 月 15 日 (星期四) May 15, 2025 (Thu.)
報名出席研討會 Conference Attendance Registration	請先 線上註冊 ，再登入選擇 研討會出席 。Please register online first, then log in and select " Register Now ".	Early Bird 早鳥價: 06 月 30 日 (星期一) June 30, 2025 (Mon.) Regular 一般價: 9 月 08 日(星期一) September 8, 2025 (Mon.)

(二) 摘要接受通知：2025 年 06 月 20 日 (星期五)。

(三) 海報/簡報提交截止日期：2025 年 09 月 08 日 (星期一)。

(四) 研討會舉辦日期：2025 年 09 月 26 日及 27 日 (星期五、六)。

(五) 研討會報名及徵稿相關訊息，[請連結](#)。

- Notification of Abstract Acceptance: June 20, 2025 (Fri.).
- Poster/Presentation Submission Deadline: September 8, 2025 (Mon.).
- Conference Dates: September 26–27, 2025 (Fri. & Sat.).

九、聯絡人：許瑜庭 nicolehsu@mail.cgust.edu.tw

電話：+886 3 2118999 #3113